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Abstract (en)
Dishwasher (1) has a washing container (3) which is connected to a collecting housing (10). Collecting housing is arranged outside the washing
container beneath designed liquid flow path (9). Liquid flow path is used for the admission and delivery of cleaning liquid whereby it is connected to
a pump. Vibration damping means (12,14,20) are provided, which are arranged as intermediate layer at one of the junction points of the collecting
housing.

Abstract (de)
Eine Geschirrspülmaschine (1) weist einen Spülbehälter (3) auf, der unter Ausbildung einer Flüssigkeitsfließstrecke (9) mit einem Sammelgehäuse
(10) zur Aufnahme und Abgabe von Reinigungsflüssigkeit verbunden ist, an dem mindestens eine Pumpe angeordnet ist. Das Sammelgehäuse (10)
weist an mindestens einer Verbindungsstelle ein schwingungsdämpfendes Mittel (14,16,20) auf, welches als Zwischenlage dient.
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